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Protokoll från Lokala Brottsförebyggande 
Rådet Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltning 16-03-10 

Närvarande 

Awad Hersi, ordförande Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Niclas Andersson, Järva lokalpolisområde 

Frida Nordlöf, Järva Lokalpolisområde 

Henrik Larsson, Fastighetsägare i Järva 

Lennart Levander, Fastighetsägare i Järva 

Uno Uhlin – Victoria Park 

Lotta Berthner - Victoria Park 

Christina Heglert, Stadsdelsdirektör Spånga-Tensta SDF 

Ditte Westin, Avdelningschef stadsdelsutveckling 

Michael Frejd, Sekreterare BRÅ, samordnare Spånga-Tensta 

SDF 

 

Förhinder 

 

Ole-Jörgen Persson, vice ordförande Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd 

Sus Andersson – Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Jenny Storm Gillberg - Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Azad Hassan – Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Aras Amin, Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Tahir Hussein, Brottsförebyggare, Sisab 

Bo Strömvall, säkerhetschef, AB Svenska bostäder 

Margareta Ericson – avdelningschef Äldre och Funktionshinder, 

Spånga-Tensta SDF  

Ylva Forslund, Einar Mattsson Byggnads AB 

Kim Norén, Einar Mattsson Byggnads AB 

Tommy Elofsson, Spånga Företagarförening 

Mats Carinder, FastPartner, Tensta Centrum  

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Dnr 1.1-4/2016 

Sida 2 (5) 

 

 

 
 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

Avdelningen för stadsdelsutveckling 

 

Fagerstagatan 15 

Box 4066, 163 04 Spånga 

Telefon 508 03 158 

Växel 508 03 000 

Fax 508 03 429 

maria.edin@stockholm.se 

www.stockholm.se/spanga-tensta 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

3. Val av justerare 

Awad Hersi, ordförande och förste justerare. Christina 

Heglert valdes till andre justerare. 

 

4. Genomgång av senaste mötesprotokoll 

 

Inget att rapportera, protokoll läggs till handlingarna  

 

5. Tema: Presentation – Medborgarlöften 

Niklas och Frida presenterar polisens arbete med att skapa 

lokala medborgarlöften. Detta arbete ska vara klart till 

årsskiftet 2016/2017 

 

Det är önskvärt att skriva medborgarlöftena tillsammans 

med stadsdelsförvaltning. Det finnsredan en lång tradition 

av samverkan mellan polis och förvaltning. 

Medborgarlöften skulle exempelvis kunna vara en del av 

samverkansöverenskommelsen som redan finns. 

Dessutom har ett antal medborgardialoger genomförts. 

Dessa kan vara till grund för medborgarlöftet. 

 

Det finns en införandeansvarig för polisområde Nord som 

ger stöd i processen men det är upp till varje  

Lokalpolisområde hur dessa löften ska skrivas. 

 

Christina berättar om stadens arbete med lokala 

utvecklingsprogram (LUP). Alla stadsdelsförvaltningar 

ska skriva LUP men 7 områden är särskilt prioriterade. 

Det är i de 7 ytterstadsdelarna som fackförvaltningarna 

särskilt ska finnas närvarande i utförandet av LUP.   

Resurserna ska styras till de områdena med störst behov 

 

För närvarande pågår analysarbete för förvaltningens 

LUP. Programmen ska fungera under en period av fem år 

och arbetet ska följas upp i verksamhetsplanen  

 

Stadsledningskontoret tar fram ett antal rapporter som kan 

användas i arbetet, bl.a. Skillnadernas Stockholm. De 

geografiska områden som kommer att prioriteras är bl.a. 

Tensta Centrum, Hjulsta Torg, Bromsten. 

 

Christina informerar att stadsdelsförvaltningen i detta 

sammanhang ska ta fram en Trygghetsstrategi under april. 
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Ditte tar initiativ och bjuder in polis och bostadsbolag 

arbetet med att ta fram en trygghetsstrategi. 

 

Vi diskuterar om polisens arbete med medborgarlöften 

kan kopplas till Regionala Utvecklingsplaner? 

 

6. Info från polisen, fastighetsägarna och 

Stadsdelsförvaltningen.  

 

Fastighetsägarföreningen har formulerat svar på en remiss 

parkeringsplan Stockholm. 

 

Föreningen samordnar fastighetsägarnas önskemål om 

rondering på otrygga platser, portar. Det finns många 

platser där det är problematiskt med exempelvis 

ungdomar som ”hänger” i portar. Fastighetsägarna har ett 

avtal med bevakningsbolaget SOB. 

 

Föreningen arbetar med fokus på platser bl.a. Kista 

busstorg. Sibeliusgången i Akalla, Stenbygränd i Rinkeby. 

Det är fokus på att förbättra den yttre miljön.  

 

Victoria Park tycker att trafikövervakningen fungerar 

dåligt runt Risinge och Hyppingeplan 

 

Bolaget har genomfört trygghetsvandring med ett 15-tal 

boende. En åtgärdsplan har skapats för att ta hand om de 

brister som rapporteras. 

 

Det har startat 6 gårdsföreningar i syfte att öka trivseln i 

området runt Hyppinge och Risingeplan. 

 

Niklas informerar att polisen har varit mycket i media de 

senaste veckorna. Det rapporteras ofta att polisen saknar 

resurser. Situationen för Järva lokalpolisområde ser ok ut, 

personal är fredad för sitt uppdrag och de polisiära 

resurserna är goda  

 

Polisen arbetar aktivt mot öppen droghandel och det görs 

narkotikabeslag varje dag. Den polisiära synligheten i 

centrummiljöerna har ökat. Fredag, lördag och 

söndagkvällar är särskilt prioriterade  

 

Under året ska lokalpolisområdet utveckla arbete med 

områdespoliser. Det ser ut som att Järvaområdet kommer 

få 10 poliser med fokus att arbeta med relationer i ett 

begränsat område. 
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Inbrott i bostad har minskat, det är glädjande att det har 

varit en halvering av lägenhetsinbrotten.  

 

Polisens arbete mot s.k. bilmålvakter har varit effektiv 

Ett större antal bilar har tagits i beslag och en effekt av 

detta arbete syns även på att bilbränderna har mer än 

halverats under det senaste halvåret. Polisen får även in 

tips och tar även många mopeder/mc i beslag 

 

Arbetet mot aggressiv körning av fordon på cykel och 

gångvägarna är prioriterat men också svårjobbat. 

 

,  Niklas för fram att det är önskvärt att 

stadsdelsförvaltningen kan arbeta för att fler ”Goda 

krafter” kan vara synliga i centrummiljön. Ett förslag är 

att uppmuntra fler nattvandrargrupper att starta. 

 

 Stadsdelsförvaltningen informerar om kommande 

trygghetsvandringar i Bromsten och Spånga. Den 17 maj 

är det vandring i Spånga och den 19 maj i Bromsten. 

 

Övrig fråga:  

Vi diskuterar graffitiväggen, det framförs synpunkt att 

väggen skapar otrygghet genom att det blir en blir skymd 

yta. 

 

Nästa BRÅ-möte 

27 maj 9.00-10.30, lokal nämndrummet. Plan 1 

Fagerstagatan 15  

 

 

 

Tider för höstens/vinterns BRÅ-möten 2016 kommer att 

meddelas senare 
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Datum och namn: 

 

 

……………………………………………………….. 

Awad Hersi, Förste justerare 

 

 

………………………………………………………… 

Christina Heglert, Andre justerare 

 

 

…………………………………………………………. 

Michael Frejd, Sekreterare    

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


